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Onderwerp

Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 22 april 2021

Voorstel

Gelet op de stand van zaken , af te doen:
Toezeggingen: 229, 231, 241, 244, 250, 251, 252, 253, 255, 258, 259.
Moties: 242, 253, 261, 270, 272.

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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Toezeggingen voorgesteld om af te doen

ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

258 04-03-2021 Op verzoek van de mw. 
Bontekoe (CU) zegt het 
college toe hier schriftelijk 
op terug te komen.

Voorstel: afvoeren Per mail beantwoord aan 
griffie.  Antwoord: Alleen installaties van meer 
dan 15 kWp die op één netaansluiting zijn 
aangesloten tellen mee. Als meerdere 
particulieren (bijvoorbeeld als VVE) een 
installatie (van meer dan 15 kWp) op één 
aansluiting aansluiten, telt dit vermogen mee in 
de RES. Als deze zonnepanelen op meerdere 
aansluitingen worden aangesloten, telt dit 
vermogen niet mee in de RES. Alleen installaties 

22-4-2021 CU J. 
Zoetendal

Ja
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

van meer dan 15 kWp die op één netaansluiting 
zijn aangesloten tellen mee. Als meerdere 
particulieren (bijvoorbeeld als VVE) een 
installatie (van meer dan 15 kWp) op één 
aansluiting aansluiten, telt dit vermogen mee in 
de RES. Als deze zonnepanelen op meerdere 
aansluitingen worden aangesloten, telt dit 
vermogen niet mee in de RES.

259 04-03-2021 Op verzoek van de SP zegt 
het college toe er schriftelijk 
op terug te komen of we de 
vraag kunnen beantwoorden 
of dat dit uitgezocht gaat 
worden.

Voorstel: afvoeren Zie beantwoording ID 108. 22-4-2021 SP J. 
Zoetendal

Ja

255 04-02-2021 Er wordt toegezegd dat het 
college zal faciliteren in de 
dialoog over de 
landschappelijke inpassing 
van het plan zeilschool voor 
de legalisering 
vakantiewoningen Pean 1A 
te Nes.

Voorstel: afvoeren Dit aanbod is gedaan, maar er 
is tot op heden geen gebruik van gemaakt. De 
verwachting is ook dat er geen gebruik van 
gemaakt zal worden.

22-4-2021 PvdA J. van 
Veen

Ja
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

253 28-01-2021 Vooraf wordt een 
onderzoeksformulering 
afgestemd met de raad. Het 
rapport en de 
vervolgstappen worden ter 
besluitvorming voorgelegd 
aan de raad.

Voorstel: afvoeren De gemeenteraad besluit 
binnenkort over het raadsvoorstel rondom het 
onderzoek.

22-4-2021 GL H. Rinkes Ja

252 19-01-2021 Het college komt uiterlijk 1 
maart met een voorstel met 
verbeterpunten en hoe de 
verdere stappen gezet gaan 
worden.

Voorstel: afvoeren De gemeenteraad besluit op 
22 april over het giften beleid. Het onderzoek van 
de rkc loopt ondertussen. Het onderzoek naar 
terugvorderingen is in de commissie in april 
besproken en komt nogmaals op de agenda van 
de commissie (en de raad).

22-4-2021 H. Rinkes Ja

251 19-01-2021 Er wordt schriftelijk op 
teruggekomen of de 
terugvordering bijstand 
netto of bruto bedragen 
zijn.

Voorstel: afvoeren Men betaalt het bedrag 
lopende het jaar netto terug. Het bedrag van 
vorige jaren betaalt men bruto terug. Dat is het 
nettobedrag plus de loonheffing die wij eerder 
aan de Belastingdienst hebben betaald.

22-4-2021 D66 H. Rinkes Ja
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

250 19-01-2021 Wethouder Rinkes zegt toe 
dat de FNP het overzicht 
van het tekort/overschot 
van de bijstand ten opzichte 
van de rijksbijdrage over de 
laatste jaar ontvangt.

Voorstel: afvoeren Antwoord is gegeven via de 
technische vragen (ID 102).

22-4-2021 FNP H. Rinkes Ja

244 19-01-2021 Aanpassing beleidsregels; 
vrijstellingsmaximum van 
1200,- euro

De gemeenteraad besluit op 22 april over het 
beleid rondom giften.

22-4-2021 PvdA
GL
SP

H. Rinkes Ja

241 14-12-2020 Op een vraag van raadslid 
De Vries (D66) zegt 
wethouder Zoetendal toe 
dat de raad een voorstel 
wordt voorgelegd zodat de 
raad in de gelegenheid 
wordt gesteld om richting te 
geven aan door het Rijk 
beschikbaar gestelde 
middelen voor maatregelen 
jongeren en corona.

Voorstel: afvoeren U bent hierover geïnformeerd 
per brief d.d. 1 april

22-4-2021
D66 J. 

Zoetendal

Ja
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

231 09-11-2020 Steunmaatregel dorps- en 
buurthuizen 
Bespreken in 
commissievergadering.

Voorstel: afvoeren Dit is aan de griffie / raad 22-4-2021 GL H. Rinkes Ja

229 05-10-2020 zich tot het uiterste in te 
spannen om de 
rotondevariant in te passen. 
Rijkswaterstaat moet daar 
goedkeuring voor moet 
verlenen.

Voorstel: afvoeren Inmiddels is bekend dat de 
rotondevariant doorgang kan vinden.

22-4-2021 FNP GL 
HL CU 
SP

J. van 
Veen

Ja

226 21-09-2020 In het vervolgtraject de 
heer Van de Wal bij het 
participatieproces te willen 
betrekken.

Voorstel: afvoeren De Verkeerscommissie van 
het Wijkbelang is betrokken bij de verdere 
herinrichting van de Oranje Nassaulaan. 
Inmiddels is een gesprek met hen gepland (14 
april).

22-4-2021 J. van 
Veen

Ja
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Toezeggingen openstaand

ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoenin
g

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

254 04-02-2021 er wordt toegezegd dat de 
lobby opgestart wordt met 
andere gemeenten om 
compensatie te verkrijgen 
voor de gemeenten die 
nadeel hebben van de 
herverdeling van het geld 
uit het Gemeentefonds.

De wethouder heeft hierover regelmatig 
afstemming met bestuurders van gemeenten en 
provincies in Fryslân, Groningen en Drenthe en 
de VFG.

GBH FNP H. 
Rinkes

Nee

257 04-02-2021 Het college komt voor de 
zomer terug bij de raad 
naar aanleiding van de 
vraag van  mw. Rozema 
(GL) over de rol van de 
oefentrajecten in het kader 
van de Omgevingswet.

Hier is aandacht voor. Is ook aandacht voor 
geweest in de Infosessie van 12 april jl.

GL J. van 
Veen

Nee

256 04-02-2021 Het college komt voor het 
eind van het jaar terug bij 
de raad op de vraag van 
dhr. Breeuwsma met een 

Hier is aandacht voor/wordt aan gewerkt. CDA J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoenin
g

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

overzicht van de 
uitvoeringskosten van de 
Omgevingswet.

240 09-11-2020 In de volgende 
inkoopmonitor een 
terugkoppeling opnemen 
over het halen van de 
doelen uit het 
ambitiedocument Fryslân 
circulair, duurzame 
ontwikkelingsdoelstellingen.

Terugkoppeling volgt bij inkoopmonitor van juni 
2021.

D66 T.J. van 
der 
Zwan

Nee

228 28-09-2020 De lijst risico’s ten gevolge 
van Corona voor elke 
commissievergadering AZ te 
actualiseren met toelichting 
van de afwijkingen.   Het 
onderwerp wordt 
voortdurend geagendeerd 
als opmaat naar de 
perspectiefnota 2021.

Er is een impactanalyse en risico-inventarisatie 
Corona gemaakt bij de P nota 2020 en de 
begroting 2021. Eerstvolgende update risico’s 
volgt bij de jaarrekening 2020.   Als er m.b.t. 
risico’s substantiële wijzigingen zijn, zal eerder 
actualisatie plaatsvinden.

T.J. van 
der 
Zwan

Nee

224 21-09-2020 Afwijkingen op 
bestemmingsplannen 
inzichtelijk te maken en de 

Het verzoek is neergelegd bij de afdeling. Dit is 
een arbeidsintensieve klus. De afdeling heeft hier 
nog geen vervolg aan kunnen geven.

VVD J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoenin
g

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

raad van een rapportage te 
voorzien.

216 22-06-2020 De raad elk kwartaal te 
informeren over de stand 
van zaken omtrent Thialf en 
de voortgang van het 
herstelplan.

U bent hierover bijgepraat op 23 november. Een 
volgende bijpraatsessie staat gepland op eind 
april.

J. 
Zoetend
al

Nee 

213 18-06-2020 Zodra over deze projecten 
in Amsterdam meer 
informatie is de raad 
hierover te informeren en er 
met de raad over spreken.

Het uitvoeringsplan Werk is ondertussen 
vastgesteld. Nu gaan we werken aan 
beleidsregels. Dit onderdeel wordt daarin 
opgenomen. We verwachten u hierover in het 3e 
kwartaal over te informeren.

SP H. 
Rinkes

Nee 

207 15-06-2020 De raad te informeren over 
het ontwikkelen, samen met 
Provincie, van flexwoningen  
o.a. voor arbeidsmigranten..

Er is een concreet initiatief op dit vlak in de 
maak, echter door corona ligt dit nu even stil. 
Zodra er ontwikkelingen zijn, wordt de raad 
daarover geïnformeerd. Daarnaast lopen er 
gesprekken over een initiatief voor flexwonen los 
van arbeidsmigranten.

SP J. van 
Veen

Nee

205 11-06-2020 Er wordt nieuw 
reclamebeleid voor de 
toegangswegen  opgesteld 
waarin opgenomen de 

In verband met andere prioriteiten wordt dit nog 
niet opgepakt.

GL D66 J. van 
Veen

Nee 
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoenin
g

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

lichtintensiteit van de 
reclameborden.

201 25-05-2020 Aan  de projectgroep bij de 
planvorming A32 2022 en 
2023 aandacht te vragen 
voor sluipverkeer door het 
dorp .

Hier is aandacht voor. CDA J. van 
Veen

Nee

203 25-05-2020 Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

Deze evaluatie wordt opgepakt na realisatie en 
heeft m.n. betrekking op de gevolgen voor 
riolering en verkeer.

SP J. van 
Veen

Nee

202 25-05-2020 Na te gaan of de geplande 
vier parkeerplaatsen ook 
een groenstrook kan blijven.

Hier is aandacht voor. De afdeling is bij de 
uitvoering van de plannen hierover in gesprek 
met de buurt.

FNP SP J. van 
Veen

Nee

185 09-03-2020 De raad wordt betrokken in 
het proces waarin de 
gemeente zich beraadt over 
mogelijke maatregelen met 
het oog op de 
huurovereenkomst met 
Sportstad Heerenveen BV.

Dit volgt t.z.t. GL FNP 
HL

J. 
Zoetend
al

Nee

168 10-02-2020 Wethouder Van Veen zegt 
toe erop terug te komen 

Uitvoeringsagenda Wonen van de provincie, waar 
dit thema onderdeel van uitmaakt, staat voor 21 

SP J. van 
Veen

Nee



Voor de raad van 22 april 21                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

11

ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoenin
g

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

welk tijdspad de provincie in 
gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te geven.

april op de agenda van PS.   We hopen dat er 
daarna snel duidelijkheid is over wat dit voor de 
gemeenten betekent.

135 10-10-2019 Kaart met bomenkap wel of 
niet vergunning plichtig 
staat niet meer op de 
website, wordt uitgezocht.

De lijst met bomen wordt op dit moment 
geactualiseerd waarna deze toegevoegd kan 
worden aan de ontwikkelde plattegrond op de 
website.

FNP H. 
Rinkes

Nee

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van de 
griffier over het oppakken 
van de aanbeveling om als 
raad zelf aan de slag te 
gaan met de aanbevelingen 
van de ROB (rapport 
wisselwerking) en 
Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit 
bij interbestuurlijke 
samenwerking).

Dit is opgeschoven vanwege Covid-19. 
Verwachting is dat het in 1e kwartaal 2021 volgt. 
Regie ligt bij de griffie.

T.J. van 
der 
Zwan

Nee

248 14-01-2021 Burgemeester van der Zwan 
zegt toe dat er een 
evaluatie aan de raad 
gezonden wordt over de 

De afdeling gaat hier mee aan de slag. T.J. van 
der 
Zwan

Nee
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ID Datum 
vergaderi
ng

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoenin
g

Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

klachten in 2021, met een 
kwaliteitsoordeel per klacht.

246 14-01-2021 Bewustzijn AVG  e-learning 
beschikbaar stellen voor 
raadsleden. Dit wordt 
opgepakt, wellicht in 
samenhang met integriteit

Vorig jaar zou er een integriteitsspel met BING 
georganiseerd worden. Dit is vanwege Corona 
uitgesteld maar kunnen we natuurlijk ook niet 
blijven uitstellen, het is een belangrijk thema.

CDA T.J. van 
der 
Zwan

Nee

247 14-01-2021 Op een vraag van raadslid 
Hoekstra (CDA) zegt 
burgemeester Van der Zwan 
toe dat in de rapportage 
AVG 2021 informatie 
opgenomen zal worden 
betreffende datalekken en 
privacy bij designbesluiten.

Volgt bij rapportage 2021 CDA T.J. van 
der 
Zwan

Nee
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Moties voorgesteld om af te doen

ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

272 28-01-
2021

De Rekenkamercommissie te 
vragen onderzoek te doen naar: 
ervaringen van inwoners die een 
bijstandsuitkering ontvangen.   
Met de Rekenkamer in gesprek te 
gaan over de motieven van de 
raad voor dit onderzoek en 
wensen ten aanzien van de doel- 
en vraagstelling voor dit 
onderzoek bij de rekenkamer 
naar voren te brengen.

Voorstel: afvoeren De 
rekenkamercommissie 
werkt vanuit de 
gemeenteraad/griffie. De 
rkc is ondertussen aan de 
slag.

22-4-2021 PvdA H. Rinkes ja
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

270 28-01-
2021

Een voorstel aan de raad voor te 
leggen dat erin voorziet de 
betreffende verordening zodanig 
te wijzigen dat een 
bijstandsgerechtigde giften ter 
waarde van 1200 euro per jaar 
mag ontvangen en dat hierover 
tot dit bedrag geen mededelingen 
aan de gemeente hoeft te worden 
gedaan.

Voorstel: afvoeren De 
gemeenteraad besluit op 
22 april over het beleid 
rondom giften.

22-4-2021 SP H. Rinkes Ja
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

261 30-11-
2020

Verzoekt het college / draagt het 
college op: • Samen met andere 
gemeenten en de VNG in gesprek 
te gaan met het Rijk en de 
Tweede Kamer, met als doel 
compensatie te krijgen voor de 
periode dat er geen 
inkomenstoets mogelijk was en 
de inkomenstoets opnieuw in te 
voeren. • De raad te informeren 
over de voortgang van deze 
gesprekken. • inzichtelijk te 
maken hoeveel bespaard kan 
worden als de inkomenstoets 
opnieuw wordt ingevoerd zoals 
dat voor de invoering van het 
abonnementstarief het geval was 
en de raad hierover te 
informeren.

De gesprekken zijn 
inmiddels gevoerd en er is 
vanuit de VFG is een brief 
gestuurd naar het 
ministerie. U wordt 
binnenkort verder 
geïnformeerd per brief.

22-4-2021 GL J. 
Zoetendal

Ja

253 09-11-
2020

Roept de raad op: • in het door 
de gemeenteraad te initiëren 
proces naar een sluitende 
begroting 2022 en 
meerjarenperspectief de 
samenleving (inwoners, 

Voorstel: afvoeren Deze 
motie is een opdracht aan 
de gemeenteraad. De 
gemeenteraad is hier 
ondertussen mee aan de 
slag.

22-4-2021 GBH H. Rinkes Ja
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

maatschappelijke instellingen en 
bedrijfsleven) nadrukkelijk te 
betrekken.

242 05-10-
2020

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Extra onderzoek te 
doen naar de rotondevariant zoals 
voorgesteld door PB. • PB 
Oranjewoud te betrekken hierbij 
en hen mee te nemen in de 
bevindingen en verdere 
ontwikkelingen. • De 
gemeenteraad hierbij te 
betrekken en mee te nemen in de 
bevindingen en verdere 
ontwikkelingen.

Voorstel: afvoeren 
Inmiddels is bekend dat de 
rotondevariant doorgang 
kan vinden

22-4-2021 GL J. van 
Veen

Ja
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Moties openstaand

ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

275 18-02-
2021

• Heerenveen in haar 
duurzaamheidsprogramma inzet 
op klimaatadaptatie en 
biodiversiteit  • Het NK 
Tegelwippen (30 maart- 30 
september) inwoners op een 
ludieke manier uitdaagt om hun 
tuinen te vergroenen en hun 
leefomgeving klimaatbestendiger 
te maken  • Het NK Tegelwippen 
één van de activiteiten is die 
voortspruit uit de campagne ‘Een 
groener Nederland begint in je 
eigen tuin!’, georganiseerd door 
onder meer het Ministerie van 
Infrastructuur en Waterstaat, 
Samen Klimaatbestendig en 
Stichting Steenbreek

Heerenveen doet mee met 
het NK Tegelwippen. De 
komende periode wordt de 
deelname verder 
georganiseerd.

GL H. Rinkes Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

271 28-01-
2021

• Oplossingen aan de raad voor te 
leggen hoe we aan de inwoners 
die verdacht worden van 
bijstandsfraude en aan de 
inwoners die een terugvordering 
en boete opgelegd hebben 
gekregen, dezelfde rechten en 
plichten kunnen geven als aan 
inwoners die verdacht worden van 
diefstal of fraude.

We nemen de uitvoering 
van deze motie mee in de 
sessie die we met de raad 
willen doen in verband de 
bejegening.

HL H. Rinkes Nee

264 30-11-
2020

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Om te proberen 40 
werkzoekenden te stimuleren om 
deel te nemen aan re-
integratietrajecten waar sport 
onderdeel van is.  • Te evalueren 
hoeveel dit bijdraagt aan 
uitstroom en deze evaluatie op te 
nemen in de begroting 2022.

Hier gaan we dit jaar 
uitvoering aan geven. 
Uiterlijk in 2022 koppelen 
we dit aan de raad terug.

PvdA H. Rinkes Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

260 09-11-
2020

Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  • bij het aangaan of 
vernieuwen van 
inkoopcontracten, zwaarder 
gewicht toe te kennen aan criteria 
die bijdragen aan de duurzame 
ontwikkeldoelen  • om in de 
volgende inkoopmonitor hierover 
te rapporteren, waarna dialoog 
over de impact en het streven 
plaats zal vinden.

Rapportage volgt bij 
volgende inkoopmonitor in 
juni 2021.

D66 T.J. van 
der Zwan

Nee

239 07-09-
2020

Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  1. een inventarisatie 
te (laten) verrichten naar de 
mogelijke locaties en 
beschikbaarheid van openbare en 
opengestelde 
(rolstoeltoegankelijke) 
toiletvoorzieningen binnen de 
kernen van onze gemeente   2. 
bij onvoldoende beschikbaarheid 

Motie is direct opgepakt 
middels inventarisatie en 
een eerste oproep richting 
ondernemers. Een aantal 
ondernemers heeft de 
sticker in ontvangst 
genomen. De gemeente 
heeft inmiddels ook een 
professioneel account bij 
de HogeNood-app. Deze is 

SP J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

in overleg te gaan met de horeca, 
winkels en supermarkten om hun 
toiletgelegenheid hiervoor 
beschikbaar te stellen en dit 
kenbaar te maken met een 
herkenbare en eenduidige sticker 
en in de “HogeNood”-app  3. in 
ieder geval toiletten in 
gemeentelijke gebouwen open te 
stellen voor passanten en dit 
kenbaar te maken met een 
herkenbare en eenduidige sticker 
en aan te melden bij de 
HogeNood-app  4. voor 1 januari 
2021 aan de raad terug te 
koppelen hoe het college deze 
motie heeft uitgevoerd.

ingericht.  Volgende stap is 
overleg met horeca, 
winkels etc. Gezien de 
huidige situatie is dit 
geparkeerd. Zodra er weer 
e.e.a. mogelijk is 
informeren wij u.

226 22-06-
2020

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Aanvullend 
onderzoek te doen naar de 
behoefte van woningen in 
verschillende segmenten op de 
Heerenveense woningmarkt  • 
Zodat er een goed beeld ontstaat 
van de woonbehoefte voor nu en 

Dit aanvullend onderzoek 
vindt plaats in aanloop 
naar de nieuwe Woonvisie.

PvdA J. van 
Veen

Nee
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raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Voorstel 
om af te 
doen

in de toekomst en hier passend 
beleid op gemaakt kan worden  • 
Bij dit onderzoek belanghebbende 
partijen te betrekken  • De 
uitkomsten van dit onderzoek in 
het najaar van 2020 voor te 
leggen aan de raad.  In de 
raadsvergadering van 22 juni is 
de motie aangenomen, met dien 
verstande dat de termijn van 
2020 komt te vervallen en dit 
onderzoek in 2021 wordt 
uitgevoerd, als onderdeel van de 
nieuwe Woonvisie die in 2022 zal 
worden aangeboden.

224 22-06-
2020

Verzoekt het college / draagt het 
college op: · er bij de 
professionele gebruikers van 
Thialf maximaal op aan te dringen 
hun verantwoordelijkheid te 
nemen door financieel bij te 
dragen aan een gezonde 
exploitatie van Thialf  · het 
nationaal belang van Thialf onder 
de aandacht te brengen bij de 

Proces is gaande, u wordt 
hierover bijgepraat op 23 
november. Een volgende 
bijpraatsessie staat 
gepland op eind april.

CDA J. 
Zoetendal

Nee
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PFH Voorstel 
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minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport en vragen om 
een structurele bijdrage in de 
exploitatiekosten   · samen met 
de directie van Thialf de 
mogelijkheden te onderzoeken 
voor toetreding van meerdere 
aandeelhouders en/of sponsoren 
die bereid zijn om een 
maatschappelijk aandeel te 
nemen wat passend is bij de 
positie, het imago en de 
doelstellingen van Thialf  · de 
raad in ieder geval per kwartaal 
en indien nodig eerder of vaker te 
informeren over de stand van 
zaken omtrent Thialf en specifiek 
ten aanzien van de voortgang van 
de in het herstelplan beschreven 
route naar ‘gouden medailles & 
zwarte cijfers’.

225 22-06-
2020

Verzoekt het college / draagt het 
college op: · Met de directie van 
Thialf in lijn met scenario 3 
(herstelplan), waarin breedtesport 

Proces is gaande, u ben 
hierover bijgepraat op 23 
november. Een volgende 

CDA J. 
Zoetendal

Nee
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gefaciliteerd blijft, maximaal in te 
zetten op het structureel 
verbeteren van de exploitatie van 
de ijshockeyhal. · Om samen met 
de directie van Thialf op korte 
termijn de maximale synergie te 
zoeken tussen Thialf en de 
ijshockeyhal en de daarbij 
passende governance structuur. · 
Om de aanwezigheid van topsport 
maximaal te benutten ten 
behoeve van de 
aantrekkingskracht op 
breedtesport, zodat de 
gemeentelijke voorzieningen 
optimaal worden benut en 
maximaal bijdragen aan een 
gezonde exploitatie. · Om de raad 
over bovengenoemde 
ontwikkelingen regelmatig te 
informeren.

bijpraatsessie staat 
gepland op eind april.

193 16-12-
2019

Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de 
gemeenteraad Heerenveen via 

Er is een memo besproken 
in het presidium van 2 
november 2020. De memo 
is aangehouden in verband 

D66 T.J. van 
der Zwan

Nee
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om af te 
doen

Facebook live stream uit te willen 
zenden.

met drukte bij de griffie. 
Als het rustiger wordt, 
wordt de memo opnieuw 
geagendeerd. De griffie 
zoekt uit of ondertiteling 
nodig is in een Facebook 
uitzending en of er naast 
Facebook mogelijkheden 
zijn voor het live streamen 
via Youtube.

190 18-11-
2019

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tenminste 400 
kaarten voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn bij 
Stichting Leergeld.

Deze motie nemen we mee 
in de verdere organisatie 
van de productie. Door 
corona is de productie een 
jaar uitgesteld.

GBH H. Rinkes Nee



Voor de raad van 22 april 21                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

25

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 22 april 2021

De griffier, de voorzitter,

{{SIGNER1}}                         {{SIGNER2}}

Mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


